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مدیر جهاد کشاورزی شهرستان سرچهان 
خبر داد؛

برداشت لوبیا از سطح 250 هکتار 
مزارع سرچهان

 

 
 

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان سرچهان گفت: برداشت لوبیا 
از سطح 250 هکتار مزارع این شهرستان از نیمه مهرماه آغاز 

شده است و تا اواسط آبان ادامه دارد.
عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان سرچهان، علی موسی پور 
جشنی اظهار کرد: عمده ارقام کشت شده لوبیا از نوع قرمز و 

چیتی است.
این  عملکرد  میزان  اینکه  به  اشاره  با  جشنی  پور  موسی  علی 
می شود  پیش بینی  افزود:  است،  هکتار  در  تن   1.5 محصول 

امسال حدود 400 تن لوبیا برداشت و روانه بازار شود.
صورت  به  لوبیا  مزارع  از  هکتار   200 از  بیش  وی؛  گفته  به 

آبیاری نواری با روش تیپ بوده است.

بیضا
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا خبر داد؛

پیش بینی 11 هزار هکتار کشت 
گندم در بیضا

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا از تأمین و حمل به موقع 
نهاده های مورد نیاز برای اجرای عملیات کشت های پائیزه خبر 

داد.
عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان بیضا، منصور امیریان بیان 
کرد،: بر اساس 1150 تن گندم سهمیه ابلاغی، تاکنون 142 تن 
گندم شامل ارقام: سیروان، طلایی، ترابی، چمران 2، مهرگان 

به شهرستان حمل و در حال توزیع بین کشاورزان است.
در  شتوی،  کشت  زمان  مناسب ترین  اینکه  به  شاره  با  امیریان 
این شهرستان از نیمه آبان ماه تا نیمه آذرماه است تأکید کرد 
کشت به موقع محصول باعث یکنواختی سطح سبز و دریافت 
تولید  افزایش  به  درنهایت  و  شده  زمین  از  مناسب   رطوبت 
می انجامد.این مقام مسئول گفت: نظارت بر فرآیند توزیع بذور 
گواهی شده و نظارت فنی در مرحله کاشت در مزارع غلات 
توصیه های  بر رعایت  در خاتمه  پاییزه صورت می گیرد. وی 
فنی کارشناسان در خصوص عمق کشت و آبیاری به موقع از 

سوی کشاورزان تأکید کرد.

با مشارکت مالی خیر نیکوکار، 
طرح آبرسانی به روستای چغان 
شهرستان لارستان گشایش یافت

در مراسمی با حضور جمعی از مسئولین استانی و محلی، طرح 
با مشارکت  به روستای چغان شهرستان لارستان که  آبرسانی 
مالی خیر نیکوکار به مرحله بهره برداری رسیده بود، در مدار 

بهره برداری قرار گرفت.
عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
شرکت آبفا فارس، طی مراسمی با حضور حسین زاده نماینده 
مجلس  در  اوز  و  گراش  خنج،  شهرستان های لارستان،  مردم 
استان  آبفا  شرکت  مدیرعامل  بوستانی  علی  اسلامی،  شورای 
فارس، جلیل حسنی معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان، 
استان  آبرسان  خیرین  مجمع  مدیرعامل  مصلح  محمدمحسن 
شهرستان  آبفا  امور  مدیر  میرپور  عبدالمهدی  سید  فارس، 
لارستان، بخشدار جویم، اعضای شورای اداری بخش جویم 
و شورای اسلامی روستای چغان، طرح آبرسانی به این روستا 
مالی  مشارکت  با  ریال  میلیارد   24 بر  بالغ  اعتباری  صرف  با 
خیر نیکوکار در مدار بهره برداری قرار گرفت.گزارش روابط 
زاده  حسین  است،  حاکی  فارس  استان  آبفا  شرکت  عمومی 
در  خنج  و  گراش  اوز،  شهرستان های لارستان،  مردم  نماینده 
از  ابراز خرسندی  مجلس شورای اسلامی طی سخنانی ضمن 
مالی  مشارکت  با  تا  نمود  امیدواری  ابراز  این طرح،  گشایش 
خیر نیکوکار که از دیرباز نقش پررنگی در خدمات اجتماعی 
در  بیشتری  آبرسانی  پروژه های  است،  داشته  عام المنفعه 

روستاهای این شهرستان اجرا و به بهره برداری برسد.

استان بوشهر
استاندار بوشهر خبر داد؛

اختصاص ۷50 میلیون دلار برای 
حمایت از صنایع دریایی بوشهر

استاندار بوشهر گفت: در سفر رئیس جمهور به استان بوشهر، 
استان  دریایی  صنایع  از  حمایت  برای  دلار  میلیون   ۷۵۰
مصوب شد که حل مشکلات صدرا در این زمینه در اولویت 

قرار می گیرد.
احمد محمدی زاده در نشست بررسی وضعیت شرکت صدرا 
کرد:  اظهار  صدرا  جایگاه  و  اهمیت  به  اشاره  با  بوشهر  در 
لذا  بازی می کند  استان بوشهر  اقتصاد  صدرا نقش مهمی در 
توجه و رسیدگی به مسائل و مشکلات این شرکت از سوی 

مدیریت استان ضروری است.
وی افزود: به منظور رسیدگی به مشکلات مهم صدرا، تیمی 
متشکل از معاون اقتصادی استاندار، رئیس سازمان برنامه و 

بودجه استان و مدیر شرکت صدرا تشکیل شود.
استاندار بوشهر بیان کرد: یکی از اموری که تیم مذکور باید 
ساخت  برای  اعتبار  تخصیص  فرایند  موضوع  کنند  پیگیری 

شناورها بر اساس برنامه زمان بندی دقیق است.
دیگر  از  صدرا  زمین  مالکیت  موضوع  گفت:  زاده  محمدی 
باید  زمینه  این  در  که  صدراست  مشکلات  و  درخواست ها 
سند  صدور  برای  تلاش  تمام  و  شناسایی  لازم  راهکارهای 

زمین صدرا انجام شود.
موضوع  صدرا  داریم  انتظار  کرد:  تصریح  بوشهر  استاندار 
شریک کردن کارکنان بومی شرکت صدرا در سهام شرکت 

را در دستور کار و بررسی خود قرار دهد.
وی تأکید کرد: تمام تلاش ما کمک به توسعه فعالیت های 
این  در  تولید  و  اشتغال  روند  طریق  این  از  تا  است  صدرا 

شرکت به نحوی مطلوب ادامه یابد.
استاندار بوشهر گفت: در سفر رئیس جمهور به استان بوشهر، 
استان  دریایی  صنایع  از  حمایت  برای  دلار  میلیون   ۷۵۰
مصوب شد که حل مشکلات صدرا در این زمینه در اولویت 

قرار می گیرد.
به گزارش ایسنا و به نقل از روابط عمومی استانداری بوشهر، 
میلیون دلاری در  اعتبار ۷۵۰  این  محمدی زاده یادآور شد: 
توسعه  از محل صندوق  میلیون دلار  سه سال و سالانه ۲۵۰ 

ملی تأمین می شود.

انتقاد نماینده دشتستان از همکارانش:

سهم خواهی و دخالت نمایندگان 
در انتصاب ها خلاف است 

اسلامی  مجلس شورای  در  دشتستان  مردم شهرستان  نماینده 
نیست  مدیران  نصب  و  عزل  مجلس  نماینده  وظیفه  گفت: 
سهم خواهی  بر  مبنی  خبرهایی  کنار  و  گوشه  از  هم  من  و 
و دخالت برخی نمایندگان در انتصاب ها را شنیده ام که در 
صورت صحت اشتباه و خلاف است و نباید این روال وجود 

داشته باشد.
به گزارش ایرنا، ابراهیم رضایی در نشست پرسش و پاسخ با 
اهالی محله حسین آباد برازجان افزود: روی مصداق و اینکه 
چه فردی مدیر شود ورود نمی کنیم ولی بر روی معیارهای 
باید کارآمد،  مدیران دولت  اینکه  از جمله  مدیران  انتصاب 
مردمی، انقلابی و پاک دست و در راستای گام دوم انقلاب 

باشند، تأکید می شود.
بزرگ ترین  عنوان  به  دشتستان  جایگاه  شد:  یادآور  وی 
شهرستان استان و قطب نیروی انسانی مجرب، نخبه، باسواد، 
استان  مدیریت های  در  انقلابی  و  تحصیل کرده  و  متخصص 

بوشهر لحاظ شود.
انتظار  رضایی اضافه کرد: از مدیریت اجرایی استان بوشهر 
نیروهای  است،  دشتستان  درشان  که  گونه  آن  می رود 

متخصص این شهرستان را در مدیریت ها به کار گیرند.
میزان  را  استاندار  با  نمایندگان  رابطه  اینکه  به  اشاره  با  وی 
انقلاب، ولایت و مردم تعیین می کند، بیان کرد: استاندار و 
اندازه که نوکری و خدمت به  هر مسئول دیگری به همان 
مردم و انقلاب کند و در خط ولایت باشد، مطلوب نمایندگان 

است.
و  باندبازی  دنبال  مدیری  چنانچه  داد:  ادامه  رضایی 
تسویه حساب و سیاسی کاری باشد و مشکل مردم را حل نکند 

نمایندگان نیز به همان میزان با آن مدیر فاصله می گیرند.
وی  پاسخگویی مسئولان را عامل مهم و تأثیرگذاری در رفع 
پاسخگو  که  مسئولی  اظهار کرد:  و  دانست  مردم  مشکلات 
باشد دنبال رانت و فساد و تبعیض نخواهد بود و بدون شک 
پاسخگویی در عملکرد بهتر مسئولان نیز اثرگذار خواهد بود.
 ،۴۸  _۴۸ پویش  طرح  دست اندرکاران  از  قدردانی  با  وی 
به  ماهانه  گزارش های  ارائه  افتخاراتم  از  یکی  کرد:  اضافه 
در  مردم  به  گزارش  ارائه  در  شورا  عملکرد  و  است  مردم 
مساجد حرکت مهم و بزرگی است که انتظار می رود همچنان 

تداوم داشته باشد.

اسلامی  مجلس شورای  در  دشتستان  مردم شهرستان  نماینده 
پرسید  وزیران  از  سؤال   ۳۷ گذشته  ماهه  دو  در  کرد:  بیان 
شده که یکی از آنها مربوط به بافت های فرسوده بوده است. 

 

استان هرمزگان

بشاگرد

استاندار هرمزگان:

تنها راه توسعه بشاگرد 
تکیه بر معادن است

 
 

بهره مندی  تنها مشکل عدم  اینکه  بیان  با  استاندار هرمزگان 
است،  توسعه  کنونی  مدل  استان،  ظرفیت های  از  جانبه  همه 
مالیاتی،  معافیت های  مانند  مشوق هایی  ایجاد  با  باید  گفت: 
باشد،  نیز  نفع صنایع  به  مدل هایی که  و  تسهیلات گمرکی 
صنایع بزرگ مقیاس را به سمت تکمیل زنجیره ارزش افزوده 

هدایت کنیم.
به گزارش ایلنا، مهدی دوستی در نشست توسعه صنعتی استان 
هرمزگان، اظهار کرد: برای ایجاد توسعه و رفع محرومیت در 
مناطق کمتر برخوردار، باید بر اساس مزیت های هر منطقه 

برنامه ریزی کرد.
پایین دست  صنایع  زنجیره  تکمیل  لزوم  به  اشاره  با  وی 
پالایشگاهی، افزود: راه اندازی صنایع پایین دست پالایشگاهی 
»چسب  وسم«،   »کود  مانند  تخصصی  پارک های  ایجاد  و 
و رنگ«،  »مواد شوینده« و »نساجی« می تواند دستاوردی 

بزرگ برای ایجاد اشتغال و تحول در اقتصاد استان باشند.
بازار کود فسفاته  ایران در  ارتقای سهم  استاندار هرمزگان، 
کشورهای همسایه را مورد تأکید قرار داد و گفت: راه اندازی 
یک واحد یک میلیون تنی کود فسفاته در استان با توجه به 
مزیت نسبی هرمزگان نسبت به سایر مناطق کشور، می تواند 

نیاز ۷۰۰ هزار تنی کشور را برآورده کند.
دوستی، گفت: مازاد نیاز که نزدیک به ۳۰۰ هزار تن است، 
انداز توسعه در  قابلیت صادراتی دارد  که با توجه به چشم 
صرفه  دارای  محصول  این  تولید  همسایه،  کشورهای  برخی 

اقتصادی فراوانی است.
وی، راهکار دیگر رفع محرومیت را راه اندازی صنعت نساجی 
سرمایه گذاری  حجم  به  اشتغال  نسبت  که  صنعتی  عنوان  به 
صنعتی  واحدهای  سایر  از  بیشتر  بسیار  آن  در  شده  انجام 
که  هستم  آن  دنبال  شدت  به  گفت:  و  کرد  عنوان  است، 
به  است،  اجرا  حال  جاسک  در  که  پتروپالایش  طرح های 
سمت راه اندازی صنعت نساجی که صنعت ضدفقر محسوب 

می شود حرکت کنند.
وی اضافه کرد: بندرعباس ظرفیت های فراوانی دارد اما تنها 
مشکل ما مدل توسعه است که باید با ایجاد مشوق هایی مانند 
به  که  مدل هایی  و  گمرکی  تسهیلات  مالیاتی،  معافیت های 
نفع صنایع نیز باشد، صنایع بزرگ مقیاس را به سمت تکمیل 

زنجیره ارزش افزوده هدایت کنیم.
مقام عالی اجرایی استان، همچنین با اشاره به قابلیت اقتصادی 
کشف شده منگنز در بشاگرد، گفت: تنها راه توسعه بشاگرد 
تکیه بر معادن است که باید متناسب با ظرفیت های موجود، 

اقدامات لازم در این زمینه انجام شود.

بندرعباس
استاندار هرمزگان:

احداث شهر جدید در شرق 
بندرعباس با جدیت پیگیری شود

استاندار هرمزگان با همراهی معاون هماهنگی امور عمرانی 
و  راه  مدیرکل  و  بندرعباس  شهردار  هرمزگان،  استانداری 
شهرسازی هرمزگان از بلوار ساحلی شرق بندرعباس بازدید 

کرد.
به گزارش مهر، مهدی دوستی در این بازدید بر بهره گیری 
از ظرفیت صنایع غرب بندرعباس برای تکمیل بلوار ساحلی 
شرقی تأکید کرد و گفت: این پروژه باید با بهره گیری از 

همه امکانات و حداکثر توان اجرایی ادامه پیدا کند.
دوستی همچنین از محل جانمایی احداث شهر جدید در شرق 
از سوی  این موضوع  بر پیگیری جدی  بازدید و  بندرعباس 

معاونت عمرانی استانداری هرمزگان تأکید کرد.
شرق  ساحلی  اصلی  بلوار  دوم  و  اول  فاز  اینکه  بیان  با  وی 
اظهار  است،  اجرا  حال  در  کیلومتر   ۱۰ طول  به  بندرعباس 
کرد: در فاز اول پروژه ۱۰ عدد کالورت پیش بینی شده که 
از این تعداد شش عدد به طور کامل اجرا شده، ۲ کالورت در 
مرحله اجرای فنداسیون و دو عدد نیز در مرحله خاکبرداری 

است.
استاندار هرمزگان با اشاره به اینکه ۱۱ کالورت در فاز دوم 
پروژه در حال انجام است که ۹ عدد در مرحله اجرای دال 
است، خاطرنشان کرد: همچنین جدول کشی ۸۰ درصد مسیر 
۱۰ کیلومتری انجام و لاین بندی ها مشخص شده و در صورت 

تأمین منابع مالی، فاز اول و دوم پروژه بلوار ساحلی شرقی تا 
پایان سال به اتمام می رسد.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان: 

هرمزگان ظرفیت تولید سالانه یک 
میلیون تن سبزی وصیفی دارد

رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان گفت: سالانه بیش 
از یک میلیون تن سبزی و صیفی در فضای روباز در استان 
برداشت می شود که با تبدیل به گلخانه به افزون بر ۳۰ میلیون 

تن می رسد.
سطح  افزود:  ایرنا  با  گو  و  گفت  در  همایی  زاده  باقر  علی 
زیرکشت محصولات گلخانه ای استان هم اکنون ۷۴۰ هکتار 
بوده که براساس برنامه هدف گذاری شده، یعنی تا پایان سال 

۱۴۰۸ باید به پنج هزار و ۵۰۰ هکتار برسد.
وی ادامه داد: در افق ۱۰ ساله از سال ۹۸ تا سال ۱۴۰۸ باید 
۲ هزار هکتار از فضای روباز محصولات کشاورزی استان به 
واحدهای گلخانه ای تبدیل شود که این مهم با کمک دولت، 
سرمایه گذاری بخش خصوصی و همکاری کشاورزان و مردم 

امکان پذیراست.
داشت:  اظهار  هرمزگان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
از  رودان  و  میناب  حاجی آباد،  بندرعباس،  شهرستان های 
مناطق مهم تولید محصولات گلخانه ای در هرمزگان است که 
سالانه ۵۰ درصد از محصول برداشت شده از سطح گلخانه های 
استان به کشورهای حاشیه خلیج فارس، روسیه و آسیای میانه 

صادر می شود.
هزارتن   ۱۶۴ گذشته  سال  در  شد:  یادآور  همایی  زاده  باقر 
محصول گلخانه ای در هرمزگان برداشت شد که ۴۰ درصد 
این  افزایش  علت  است؛  بوده  بیشتر  پارسال  با  درهمسنجی 
اعطای  خاطر  به  گلخانه ها  وسعت  افزایش  نیز  تولیدات 
و  خوب  قیمت  گیاه،  مناسب  تغذیه  کم بهره،  تسهیلات 

بازارپسندی بوده است.
معتقدند  هرمزگان  کشاورزی  بخش  خبرگان  و  کارشناسان 
مصرف  کاهش  در  فراوان  تأثیر  دلیل  به  گلخانه ای  کشت 
آب و نیز افزایش بهره وری محصول و کاهش خسارت های 
بارندگی و حوادث غیرمترقبه به عنوان بهترین گزینه برای 

کشاورزان هرمزگان محسوب می شود.
از ۲ دهه  دربیش  اینکه هرمزگان  به  باتوجه  این،  بر  علاوه 
گذشته با کمبود آب و خشکسالی های طولانی مواجه بوده؛ 
بهترین روش برای کاهش مصرف آب و بالابردن افزایش 
راندمان محصول، توسعه مجتمع های گلخانه ای در هرمزگان 
است که در سال های اخیر به ویژه از ۲ سال گذشته طرح های 
این  در  خصوصی  بخش  همت  و  دولت  حمایت  با  بزرگی 

زمینه به ثمر نشسته است.

استان خوزستان
 

نماینده ولی فقیه خوزستان:

مردم با فقر کنار می آیند اما 
بی عدالتی را تحمل نمی کنند

 
 

 
 

نماینده ولی فقیه خوزستان گفت: مردم ممکن است با فقر و 
محرومیت کنار بیایند اما هرگز بی عدالتی را تحمل نمی کنند 
و  است  رهبری  معظم  مقام  دغدغه های  این ها  این خاطر،  به 
را  عدالت  اجرای  زیرساخت  که  کنند  تلاش  باید  مسئولین 

فراهم کنند.
سیدمحمدنبی  حجت الاسلام والمسلمین  ایسنا،  گزارش  به 
موسوی فرد در جلسه شورای اداری خوزستان با حضور رئیس 
قوه قضاییه در استانداری خوزستان برگزار شد، اظهار کرد: 
یکی از پایه های اصلی نظام اسلامی، عدالت اجتماعی است. 
نمره  ما  که  گفته اند  خصوص  این  در  رهبری  معظم  مقام 
قابل قبولی در اجرای عدالت اجتماعی اتخاذ نکرده ایم. البته 

کارهای خوب در کشور زیاد است.
محرومیت  از  بیش  بی عدالتی،  افزود:  ایسنا، وی  به گزارش 
مردم را می آزارد. مردم ممکن است با فقر و محرومیت کنار 
این خاطر،  به  اما هرگز بی عدالتی را تحمل نمی کنند  بیایند 
باید  مسئولین  و  است  رهبری  معظم  مقام  دغدغه های  این ها 
کنند.  فراهم  را  عدالت  اجرای  زیرساخت  که  کنند  تلاش 
پاسخ به دغدغه و مطالبه های رهبری و عینیت بخشی عدالت، 

اولین مطالبه است که ان شاءالله همه باید تلاش کنیم.
نماینده ولی فقیه در خوزستان بیان کرد: فسادستیزی مقدمه 
لازم برای اجرای عدالت است؛ باید حتماً بستر فراهم شود. 
در دولتی که می خواهد فسادستیزی کند حتماً باید عناصری 
پاک دست و فسادستیز به کار گرفته شوند. شناسایی چالش ها 

و منافذ نفوذ فساد اداری و مالی، از مسائل بسیار مهم است.
از  پرهیز  پاسخگویی،  قانون گرایی،  لزوم  بر  تأکید  با  وی 
از مردم  افزود: بخشی  اشرافی گری و لزوم شفافیت،  روحیه 
به دنبال تبدیل وضعیت هستند یعنی می بینند بالادستی آن ها 
میلیون   ۵ فرد  خود  اما  می کند  دریافت  میلیونی   ۵۰ حقوق 
تومان حقوق می گیرد. پرهیز از حقوق های نجومی و ناعادلانه 

از مطالبات جدی رهبری است.

مهم ترین  از  یکی  در  عدالت  پیوست  گفت:  موسوی فرد 
نیازهای امروز کشور یعنی مسکن که اولویت دولت است 
نیز باید رعایت شود. واحدهایی که قرار است واگذار شوند 
ابتدا باید برای افراد نیازمند باشد و بعد به دهک های توانمندتر 
معظم رهبری، هرکاری می خواهیم  مقام  نگاه  از  داده شوند. 
انجام دهیم باید حتماً با پیوست عدالت باشد. کاهش فاصله 
طبقاتی و شکاف بین فقیر و غنی، باید محقق شود. هر اقدام 
و برنامه ای باید در مردم احساس خوب ایجاد کند. اکنون سه 

ماه از عمر دولت می گذرد، باید مقداری صبر کنیم.

استاندار خوزستان خبر داد؛

برنامه دولت برای حل مشکلات 
خوزستان تا سال 1۴02

 
استاندار خوزستان با اشاره به وجود مشکلات در حوزه آب، 
گفت:  زیرساختی  ضعف  و  بیکاری  ریزگردها،  فاضلاب، 
در برنامه سفر رئیس جمهور، مشکلات و نقاط ضعف استان 
برنامه  در یک  را  زمان شده اند  مرور  مشمول  خوزستان که 

و طرح دو ساله گنجاندیم که تا سال ۱۴۰۲ به اتمام برسند.
اداری  شورای  جلسه  در  خلیلیان  صادق  ایرنا،  گزارش  به 
استانداری  در  قضاییه  قوه  رئیس  حضور  با  که  خوزستان 
خوزستان برگزار شد، اظهار کرد: استان خوزستان، به برکت 
وجود منابع عظیم مادی و معنوی و نقش بی بدیلی که در دفاع 
استان راهبردی در کشور است و  مقدس داشته است، یک 

ظرفیت های بزرگی در خوزستان وجود دارد.
استاندار خوزستان بیان کرد: زمینه های بسیار متنوع و گسترده 
از نظر صنایع نفت و گاز در این استان وجود دارد همچنین 
ظرفیت های فولاد، کشاورزی و صنایع. استان خوزستان بعد 
از تهران در تولید ناخالص  داخلی کشور در رتبه دوم است.

وی افزود: البته دلایلی وجود دارد که تهران اول شده است؛ 
بسیاری از مؤسسات و شرکت هایی که در خوزستان وجود 
دارند، دفاتر مرکزی شان در تهران است و حساب ها و گردش 
مالی آن ها در تهران است و از این بابت منافع کمتری نصیب 
خوزستان  استان  به  ورود  بدو  در  البته  می شود.  خوزستان 
مالی  و گردش  درخواست کردیم که شرکت ها، حساب ها 
خود را در استان نگه دارند زیرا این منابع می توانند وجوهی 

را توسعه استان خوزستان تأمین کنند.
با  بعضاً  که  دارند  وجود  متعددی  صنایع  گفت:  خلیلیان 
پیمانکارهای خارج از استان قرارداد می بندند و یا نیروهای 
جذب شده برخی صنایع از خارج از استان است، از جمله اینکه 
در برخی مناطق استان خوزستان با وجود پتروشیمی ها، نرخ 

بیکاری بالا است.
از  بودجه عمومی  منابع  تقریباً ۴۰ درصد  وی تصریح کرد: 
جمله صادرات نفت و گاز را استان خوزستان تأمین می کند 
اما در سال ۹۸ براساس آمار رسمی کشور، نرخ بیکاری در 

خوزستان ۵ درصد بیشتر از میانگین کشوری بوده است.
بزرگ،  ظرفیت های  وجود  با  افزود:  خوزستان  استاندار 
بهره مندی استان خوزستان متناسب نبوده است. ظرفیت های 
فرهنگ گرانبهایی  دارد که  اقوام وجود  نظر  از  نیز  بزرگی 
برای استان به وجود آورده است که قابلیت بهره برداری به 
بهترین شکل در سطح ملی و بین المللی را دارد و این، یک 

نقطه قوت است.     
فاضلاب،  آب،  حوزه  در  مشکلاتی  وجود  به  اشاره  با  وی 
ریزگردها، بیکاری و ضعف زیرساختی در استان خوزستان 
گفت: در برنامه سفر رئیس جمهور، مشکلات و نقاط ضعف 
در یک  را  شده اند  زمان  مرور  مشمول  که  خوزستان  استان 
برنامه و طرح دو ساله گنجاندیم که تا سال ۱۴۰۲ به اتمام 

برسند.

استان کهگیلویه و بویراحمد
  

رئیس کل دادگستری کهگیلویه و بویراحمد

شهرداری ها ملزم به ثبت قراردادها 
در سامانه شفافیت شدند

 

 

گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  دادگستری  کل  رئیس 
شهرداری های استان ملزم به ثبت قراردادها و معاملات خود 

در سامانه شفافیت شدند.
به گزارش ایرنا؛ حسن نگین تاجی در آیین تکریم  و معارفه 
سه  قانون  براساس  داشت:  اظهار  باشت  دادگستری  روسای 
ماده سلامت، شهرداری ها موظف به ثبت واگذاری های خود 

در سامانه شفافیت هستند.
و  کهگیلویه  شهرداری های  بیشتر  اینکه  به  اشاره  با  وی 
پرداخت  به  قادر  پایدار  درآمد  نداشتن  دلیل  به  بویراحمد 
باعث  اقدام  این  داشت:  ابراز  نیستند  خود  نیروهای  حقوق 

درآمدزایی برای شهرداری ها می شود.
رئیس کل دادگستری کهگیلویه و بویراحمد تصریح کرد: 
اقدام  در دست  استان  شهرداری های  واگذاری   ۱۵ هم اکنون 
است که ثبت آنان در سامانه شفافیت منجر به ایجاد درآمد 

برای این دستگاه خدمات رسان خواهد شد.

سی و پنجمین جایگاه سوخت کهگیلویه و بویراحمد در مسیر ارتباطی 
پاتاوه به دهدشت در منطقه زنگوا شهرستان بویراحمد افتتاح شد.

به گزارش ایسنا، نماینده مردم شهرستان های بویراحمد، دنا و مارگون 
در مجلس شورای اسلامی در این آئین اظهار داشت: استان کهگیلویه و 
بویراحمد با تمام ظرفیت ها در بخش های مختلف بعد از چهار دهه باید 

در جایگاهی بهتر از امروز قرار می داشت.
که   است  محکمه ای  تنها  وجدان  بهشتی  شهید  تعبیر  به  افزود:  مهدی 
افرادی که در خدمت به مردم در طول چهار دهه بعد از انقلاب کوتاهی 

کرده اند باید جوابگوی وجدان خود و خداوند باشند.
روشنفکر با تأکید بر حمایت از سرمایه گذاران جهت رونق اقتصادی و 
ایجاد اشتغال، تصریح کرد: استان کهگیلویه و بویراحمد نیازمند حضور 
مسئولان  تعامل  و  همکاری  نیازمند  مهم  این  و  است   سرمایه گذاران 

است.
نماینده مردم شهرستان های بویراحمد، دنا و مارگون در مجلس شورای 
اسلامی با اشاره به اینکه از ۳۵ جایگاه فعال سوخت در استان کهگیلویه 

و بویراحمد ۱۳ جایگاه در شهرستان بویراحمد واقع شده است.

سی و پنجمین جایگاه سوخت کهگیلویه و بویراحمد افتتاح شد


